

Møte i aktivutvalget tirsdag 30/8-22

Møtt: Anita Hilleren, Anne Marthe Peveri, Philippr Zurcher, Sebastian Røkeberg og Hilde Hovdenak (ref)

1. Hilde informerer fra styremøtet mandag 22/8
 - Anleggsarbeid på Ormåsen fra ca 1. sept. Området ved Skileiken/lysløypa blir berørt
 - Eikerløpet 2023. Kr Himmelfart er 18.mai, dette er en utfordrende dato. Ønskelig med samlingsplass for eksempel i nærheten av klubbhuset. Teknisk jobber med saken.
 - Kompetansehelga til NOF 29.-30. okt. Familien Zurcher skal holde innlegg. Oppfordrer andre til å melde seg på.
 - Styret foreslår å arrangere treningssamlinger for de aktive løperne. Vi prøver å bruke kretsens tilbud/samlinger.
 - Det er solgt mye klubbttøy, Anne Marthe tar en varetelling og supplerer det som trengs.
 - Aktivutvalget mobiliserer til deltakelse på Modumløpet søndag 11/9 og sprint på Kongsberg lørdag 17/9
2. Planlegging av tirsdagstreningene fram til høstferien
 - 6/9 Besøk fra Kongsberg o-lag. Samarbeid med rekrutt. Anita lager ulike opplegg
 - 13/9 Treningsløp Eiker vg skole
 - 20/9 Besøk fra Energitanke. Anne Marthe lager opplegg med litt «teori» og aktivitet sammen med våre ungdommer. De spiser også kveldsmat sammen med oss
 - 27/9 Ingen trening, oppfordrer til deltakelse i Sturlanatta. Spise sammen etterpå?
3. Treninger/løp fra høstferien til jul

Etter høstferien vil Anne Marthe mobilisere for å få med aktive på skumringskampen (mandager)

Vi satser på å ha treninger på kart på tirsdager etter høstferien også. Etter hvert noen nattøkter.

Vi har gymsalen fra 1. november (kl 18.30-20.00), satser da på å deler eller hele treningen inne. Det blir treninger fram til grøttesten 13/12.
4. Halloweenløp fredag 28/10.

Anne Marthe og Anita er løpsledere for Haloweeløpet. Vi vil i år bare ha med aktive o-løpere, og alle må melde seg på i Eventor. Klubbhuset er booket torsdag- lørdag. AM og Anita skaffer andre funksjonærer. Anita har sendt oppfordring til å Kongsberg OL om at de kan arrangere dette neste år.

Vi har fått tildelte midler til å arrangere overnatting fra 28.-29. Grete har sagt seg villig til å hjelpe til her, Hilde følger opp dette. Det blir kun for klubbens aktive, i utgangspunktet fra 2011 og eldre (men litt fleksible kan vi være her). Lørdag formiddag arrangeres det treningsløp kl 11.00. Her deltar de som overnatter, før de reiser hjem.
5. Aktivavslutningen er tirsdag 22.november. Hilde tar ansvar for å skaffe premier til Eikermesterskapene, deltakelse på treningsløp og teminfestløp. Kanskje noen andre premier også. Hilde tar kontakt med Siri for å få oversikt over deltakelse på terminfesta løp.

Ser også om det skal deles ut jente- og guttepokal og/eller juniorpokal.

Hilde sjekker flasker (Majas Kulturservice)

Premier fra eget lager (sjekke med Eli), skaffe gavepremier og/eller kjøpe inn noen premier.

Vi ønsker at Rekruttene får premier for Eikermesterskapene på sin avslutning før høstferien.

6. O-kretsen arrangere sesongavslutningstur til Borås i november. Philippe er interessert i å være med som leder, han jobber med å få med aktive (13-16 år)
7. Informasjonsflyten i klubben er en utfordring. Det er ikke lett å få med seg alt og holde oversikt på klubbens FB side. Bør det være en administrator som legger ut og koordinerer innholdet? Vi synes ikke «arrangement» er en god løsning, da de som ikke melder seg på ikke får info, dessuten må jo påmelding til løp skje på Eventor. Er det andre kanaler enn FB som er bedre? Dette er en sak til styret/årsmøtet tenker vi.
8. Vi ønsker at klubben kjøper inn noen ski-o stativ og sykkel-o stativ.

Nytt møte blir i slutten av okt/starten av november.